
Protokoll friskvårdsgruppen 4/12-2020 

Närvarande: Björn Lindqvist, Gisela Bergroth, Josefine Gustafsson.  

1. Elevrepresentanter  

Josefine ansvarar för att vi har representanter till nästa möte.  

 

2. Aktivitetsdagen i vår 

ledningsgruppen har ännu inte tagit ett beslut on aktivitetsdagen. Josefine återkommer med 

information när det finns beslut.  

   

3. Diskussion och brain storming kring olika aktiviteter/åtgärder som kan göras i skolan för 

att förbättra den fysiska, psykiska och sociala hälsan 

 

-    Pingisbord utomhus? (Josefine har kontaktat Kim Gylling på yrkesskolan ifall det finns       

möjlighet att tillverka ett där, inte fått svar än)  

 

- Pingisbord inomhus? Gisela pratar med Virginia ang placering av pingisbordet, stör det 

biblioteket? 

  

- Är idrottsturneringar intressanta? ”lusse trofén” olika idrottsturneringar kan anordnas på 

onsdagar 15.30-16.30 som sedan blir ett resultat i slutet av läsåret.  

 

- Är det intressant med promenader tillsammans? Hälsoutmaningar?  

 

- Är det intressant med brädspel och schack?  

 

- Finns intresse för att ha ett umgängesrum? Björn kollar läget i elevkårsrummet, kan det 

vara en lokal som kan användas av eleverna?  

 

4. Nästa möte 15.1.2021 kl 15.15  

 

Mariehamn den 11 januari 2021  

Josefine Gustafsson 

 


